
Protokół Nr 10/11
z posiedzenia komisji rewizyjnej 
odbytej dnia 30 listopada  2011 r. 

w siedzibie urzędu gminy 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800

      Zakończenie posiedzenia godz.1100

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  Agnieszka  Lenda,która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu    oraz   Wójt  Gminy Kazimierz  Szarżanowicz,  Zastępca  Wójta  Jerzy Makowski  oraz 
Skarbnik Gminy Wiesława Łoch .
W posiedzeniu komisji uczestniczył Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal .
Na podstawie  listy obecności  przewodnicząca komisji  stwierdziła  quorum, przy którym komisja 
mogła  obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując materiały, w 
tym projekty uchwał  i pozostałe dokumenty . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niżej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 02 grudnia  2011 roku 
4.Analiza realizacji budżetu gminy za 9 m-cy 2011 roku 
   Opinia komisji na sesję 
5.Środki pozabudżetowe pozyskane przez Urząd Gminy w roku 2012 
   Opinia komisji na sesję 
6.Opracowanie planu pracy komisji na rok 2012
    Materiały przedkłada przewodnicząca komisji na sesję
7.Dyskusja nad projektem budżetu gminy na 2012 rok  
8.Sprawy różne  
9.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyżej .
Ad.2
Protokół  Nr  9/11  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji został  przyjęty  jednogłośnie  bez 
odczytywania .
Ad.3 
Przewodniczący komisji  Agnieszka Lenda odczytała  projekty uchwał przygotowane pod obrady 
najbliższej sesji tj. na 02 grudnia   2011, komisja je przeanalizowała, a następnie zaopiniowała jak 
niżej : 
-projekt uchwały  Nr XII/105/11w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości 
 Grzędzice – komisja 3 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt uchwały Nr XII/106/11 w sprawie określenia trybu szczegółowych kryteriów oceny 
  wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej – komisja 3 głosami 
   "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt  uchwały  Nr XII/107/11 w sprawie zatwierdzenia projektu współfinansowanego ze  
  środków Unii   Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego – komisja 3     
  głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
 - projekt uchwały Nr XII/108/11 w sprawie ustanowienia pomnika przyrody
-projekt uchwały Nr XII/109/11 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/272/2006 Rady Gminy     
  Stargard Szczeciński z dnia 26 maja 2006 r. w sprawie ustanowienia pomników przyrody
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- projekt uchwały Nr XII/110/11w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego 
Zastępca wójta przedstawił uzasadnienia do w/w trzech projektów uchwał tj. Nr XII/108/11 , 
Nr XII/109/11i Nr XII/110/11  .
Członkowie  komisji  uwag  do  tych  projektów  nie  zgłosili  i  3  głosami  "za"  pozytywnie  je 
zaopiniowali .
- projekt uchwały Nr XII/111/11w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru podatków w drodze 
   inkasa – komisja 3 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt uchwały Nr XII//112/11w sprawie zmian budżetu gminy na 2011 r.
Skarbnik Gminy Wiesława Łoch przedstawiła  uzasadnienie do  w/w projektu uchwały,  w trakcie 
omawiania odpowiadała na pytania i uwagi ze strony członków komisji  .
W  trakcie  dyskusji  został  poruszony   temat  dotyczący  transportu   m.in.  dopłaty  gminy  do 
porozumienia komunalnego . Przewodniczący rady poruszył sprawę   boiska szkolnego  w Pęzinie, 
poprosił  aby zapisać  na ten cel  środki   w projekcie  budżetu na 2012 r.  i  zapytał  o  boisko w 
Witkowie , które  jest ujęte w projekcie budżetu na 2012 
Wójt Gminy – wyjaśnił dlaczego w projekcie budżetu ujęte jest boisko w Witkowie , a odnośnie 
Pęzina powiedział , że gmina będzie starała  się to zrobić, szukając innych form m.in może przy 
pomocy firmy Holstar . 
Komisja 3 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
-  projekt  uchwały Nr XII/113/11  w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej  prognozy 
finansowej .
Skarbnik Gminy poinformowała o autopoprawce  do tego projektu uchwały, którą również otrzymali 
członkowie komisji , a następnie projekt i autopoprawkę  omówiła . 
Komisja 3 głosami " za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
 -projekt  uchwały Nr XII/114/11 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
 Komisja 3 głosami  "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
-projekt uchwały Nr XII/115/11 w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego 
   Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
Ad.4
Komisja szczegółowo przeanalizowała wykonanie budżetu gminy za 9 m-cy roku 2011 . W trakcie 
omawiania skarbnik gminy odpowiadała na pytania i uwagi  zadawane przez członków komisji m.in. 
dlaczego jest niskie wykonanie dochodu z majątku gminy – brak sprzedaży działek , mówiono o 
ulgach inwestycyjnych.
Komisja przyjęła opinię w brzmieniu jak niżej : 
Komisja  Rewizyjna  na  posiedzeniu  w  dniu  30  listopada  2011  r.  przeanalizowała  informację  z 
wykonania budżetu gminy Stargard Szczeciński za okres od dnia 1 stycznia do końca kwartału III 
roku 2011 .
Komisja informację przyjęła i pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu za 9 m-cy 2011 r.
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.5
Przewodnicząca  komisji  omówiła  sprawozdanie  Wójta  Gminy  z  wykorzystania  środków 
pomocowych w 2011 roku .
W trakcie omawiania wyjaśniano na bieżąco wszelkie pytania i uwagi .
Komisja  zwróciła  uwagę  na  fakt  długo  trwającej  procedury  związanej  z  przekazaniem  kwoty 
dofinansowania  ze środków unii dla gminy .
Komisja przyjęła opinię w brzmieniu jak niżej :
Komisja  Rewizyjna  przeanalizowała  sprawozdanie  Wójta  Gminy  z  wykorzystania  środków 
pomocowych w 2011 roku , przyjęła to sprawozdanie i pozytywnie je zaopiniowała .
Komisja w trakcie dyskusji zwróciła szczególną uwagę na poruszany już nie raz fakt długo trwającej 
procedury związanej z przekazaniem kwoty dofinansowania ze środków Unii Europejskiej dla gminy.
Informacja stanowi załącznik do protokołu .      

      Ad.7
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Przewodnicząca komisji zabierając głos jako pierwsza w sprawie projektu budżetu na rok 2012
powiedziała o piśmie ,  które  zostało  złożone w sprawie  dodatkowego oświetlenia  na Koloni  w 
Grzędzicach .
Wójt tutaj odpowiedział ,że są zapisane  środki na budowę oświetlenia w Małkocinie i Grzędzicach .
Kolejno przewodnicząca przypomniała o piśmie , które złożyła jako mieszkanka Lipnika  w sprawie 
zakupu działki  na budowę  świetlicy w Lipniku.  Przypomniała również   ,że nie mają   gdzie się 
spotykać, o walącej się remizie i to tym  ,że przez wiele lat korzystali z pomieszczenia , będącego 
obecnie  własnością Uniwersytetu , i o rozmowach jakie były prowadzone z uniwersytetem na temat 
kupna działki od nich  i to , że  nie chciałaby, aby zostali pominięci , aby nic się nie działo w tej 
sprawie .
Wójt Gminy – odnosząc się do tych spraw  m.in. odpowiedział , że za remizę zostanie postawiony 
kontener , a  nabyciem działki gmina  zajmie się na pewno.
Kolejno  przewodnicząca  poruszyła  wydatek  związany  z  używaniem  własnych  samochodów  do 
celów służbowych , czy ktoś poświadcza wyjazd w danym dniu .
Wójt  Gminy –  wyjaśnił  ,że  4  pracowników posiada  ryczałt  na  300  km i  wymienił  jacy  to  są 
pracownicy i na podstawie oświadczenia rozliczają ryczałt . Wójt również wyjaśnił sprawę ryczałtu 
samochodowego dla dyrektora instytucji kultury .
Dyskutowano nad pomniejszeniem wydatków na oświatę, mówiono o szkole w Koszewie, na którą 
już nie zaplanowano środków od nowego roku szkolnego .
Radny Zdzisław Michałek przypomniał o budowie oświetlenia drogowego w Małkocinie i o wydatku 
sołectwa na ten cel  w ramach funduszu sołeckiego  w wysokości 11 tys  zł – zadanie to zostało ujęte 
w projekcie budżetu .
Ad.8
Kolejno radny Zdzisław Michałek  poruszył sprawę dotyczącą ustalenia zasad korzystania z nowej 
sali gimnastycznej  w Małkocinie przez osoby zainteresowane sportem .
Wójt Gminy wyjaśnił ,że w tej sprawie Pani  Dyrektor Szkoły powinna zadziałać  , musi ustalić 
zasady korzystania  i formę zapłaty , musi być posprzątane , a opiekę w tym czasie musi sprawować 
ktoś  z pracowników .
Wójt Gminy – w sprawie farm wiatrowych  poinformował ,że na poprzednich posiedzeniach komisji 
była  delegacja  mieszkańców  Grabowa  i  Małkocina.  Dyskutowano  głównie   nad  propozycją 
mieszkańców dotyczącą   zwiększenia odległości  strefy ochronnej  do 2 km od zabudowań.  Wójt 
poinformował o odbytym spotkaniu w gminie z udziałem  sołtysów zainteresowanych sołectw oraz z 
przedstawicielem firmy i urbanistą  z uwagi na protesty mieszkańców . Firma zwiększając odległość 
od zabudowań  zmniejszyła ilość  wiatraków do 17 sztuk . Wszystkie komisje rozmawiają  na ten 
temat oraz na sesji będzie dyskusja, ponadto  odbędą się spotkania z mieszkańcami w Małkocinie 
oraz  Grabowie  i  zostanie  podjęta  decyzja  .  Wójt  poinformował  ,że  było  ogłoszone  pierwsze 
wyłożenie i  będą  jeszcze dwa wyłożenia  i  tutaj  wójt  powiedział  na jakich etapach procedury i 
zakończył ,iż decyzja będzie należała do rady.
Wójt  poinformował  również   ,że  wpłynęło  pismo  mieszkańców  Grabowa  w  sprawie 
przeprowadzania konsultacji społecznych . 
Następna  sprawa  poruszona  przez  wójta  dotyczyła  pisma  MZK  w  sprawie  zmian  sposobu 
wykonywania  kursów  linii  komunikacyjnych  na  terenie gminy  Stargard   .  W  piśmie  były 
wymienione numery linii  oraz proponowane zmiany i  tutaj wójt dodatkowo dodał ,że ksera tego 
pisma zostały wysłane do sołtysów tych  miejscowości  ,  których dotyczyły zmiany  z  prośbą  o 
opinię . 
Wójt również wspomniał o sprawie transportu lokalnego na trasie Stargard – Strumiany   , gdzie 
zostało wysłane pismo do Prezydenta Miasta z propozycją przedłużenia linii  , o złożonej ofercie na 
przewozy przez firmę Pana Bonczała Piotra .   
Kolejną sprawą poruszoną przez wójta była sprawa trwająca  już od roku , a dotycząca przejęcia od 
agencji budynku w Pęzinie , gdzie została przeniesiona biblioteka .Wójt zaznaczył ,że być  może 
wrócimy do poprzedniego pomysłu przeniesienia do budynku ośrodka zdrowia  , jeżeli będą  dalej 
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problemy z agencją . 
Sekretarz Gminy przedstawiła i omówiła sprawę dotyczącą projektu herbu i flagi gminy w związku z 
trwającymi pracami nad zmianą statutu gminy .
Zostały przedstawione trzy projekty herbu i  flagi  , komisja  jednogłośnie  poparła  przedstawione 
propozycje w projekcie pierwszym . 
  

      Ad.9
      Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda podziękowała  
      wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie .
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